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Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion  

    
Ballerup, den 27. august 2018 

Bestyrelsesmøde, den 22. august 2018 - referat 

1. Valg af dirigent og referent 

Formanden ledede mødet – referat FU sekretær. 

2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 

Deltagere:  
Ballerup Atletik Klub, Ballerup Gymnastikforening, Ballerup Handicap Idræts Club, Baracuda 
Dykkerklub Ballerup, Måløv Badminton Club, Måløv Idræts Forening, SIF Badminton, SIF 
håndbold/gymnastik/senioridræt (i alt 9 foreninger / 11 personer). 

3. Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmøde/bestyrelsesmøde 15. maj 
2018 

 

Det var ikke indkommet indsigelser til referatet, så det betragtes som godkendt. 

4. Orientering fra formanden 

 
I dette afsnit er formandens orientering sat i kursiv, mens kommentarer/beslutninger fra mødet er sat i 
ordinært skriftsnit. 
 
Perioden siden sidste møde den 15. maj har været præget af den gode sommer. D.v.s. at der ikke har 

været den store aktivitet i forretningsudvalget. 

 

Status på arbejdsopgaverne som listet ved sidste møde: 

4.1. Forretningsorden for FU (fordeling af arbejdsopgaver) 

o Afsluttet 

4.2. Overdragelse fra afgående FU (mail, konto, nøgler, hjemmeside, CVR, BookSys, mm.) 

o Mangler fortsat konto-oprettelse.  

Proceduren er ikke helt enkel pga. sikring mod hvidvask, svindel, etc. – men vi er på vej.. 

4.3. Møde med Charlotte Holtermann, formand for Kultur og Fritidsudvalget. 

o Opfølgning på enkeltpunkter: 
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 Bredere repræsentation af foreninger: 

• Kontakt til BMS og Senioridræt 

• Optælling af medlemmer 

o Støtte op om kommunens idrætspolitik: 

 Opbakning til idrætspolitikken inkluderet i formålsparagraffen i nye vedtægter. 

4.4. Udarbejde mission, mål og strategi for BMSI 

o Stadig åben for ideer. Ny formålsparagraf foreslået under punkt 5.  

Der var enighed om at arbejde energisk på at BMSI bliver en vigtig sparringspartner for 

kommunen. 

4.5. Revidere vedtægterne 

o Forslag udarbejdet. Udsendes til kritik. 

FU’s første oplæg vedhæftes dette referat, med en modernisering af organisation mv. – det 

er at betragte som en skitse, venligst gennemlæs og kom med forslag til ændringer. 

4.6. Hvervning af nye medlemmer til BMSI 

o BMS har tilkendegivet, at de ønsker medlemskab. 

o I dialog med Alex om indmeldelse af Senioridræt. 

Fodboldklubberne repræsenterer mange medlemmer, de bør klart være med. Lad os udnytte 

de kontakter vi har i lokalområderne.  

4.7. Kursus i BookSys og andre aktuelle emner 

Et kursus i BookSys (det nye system til lokale reservation) vil blive tilbudt. 

4.8. Evaluering af halfordelingen 

Et nyt halfordelingsudvalg skulle være udpeget, men intet er sket endnu. Kommunen bør 

afæskes en handleplan ved foreningsmødet den 29.08. 

4.9. Retningslinjer/vedtægter for brugerråd 

o Er der nogen foreninger, der har et udkast til vedtægter? 

BMSI skal ikke blande sig i arbejdet i brugerrådene, men som en service til foreningerne kan 

vi være med til at skabe en fornuftig platform for arbejdet. 

Som altid er der brugerråd som fungerer udmærket, mens andre nærmest må betragtes som 

ikke eksisterende – så der er rum for forbedring.. 

4.10. Aktiv- og/eller Ungepris 

o FU har ikke haft tid til at behandle dette emne. Men følgende kom frem på seneste møde: 

 Skal være en pris til én som har gjort et stort arbejde eller betydet meget for 

foreningen 

 PR-værdien er vigtig. Det skal undersøges om vi kan få lov at overrække prisen 

under borgmesterens nytårsfest (forespørgsel er sendt til Peter Bøgelund). 

Se punkt 7 i dette referat for yderlige kommentarer og forslag. 

4.11. Udnyttelse af idrætslokaler 

o Fra Peter Bøgelund er modtaget svar på en række spørgsmål stillet af BMSI – se 

dokument vedhæftet dette referat. BMSI har også kontaktet DGI for en udtalelse. 

Svar fra DGI’s advokat lyder således: 
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”Det er fundamentale krav efter databeskyttelsesreglerne, at tv-overvågningen skal 
have et sagligt formål, og det krav mener jeg effektiv lokaleudnyttelse opfylder. Det er 
endvidere et krav, at overvågningen er proportional, hvilket betyder, at der ikke er 
andre metoder, der tilsvarende kan opfylde formålet, og at den måde overvågningen 
sker på, ikke går videre end nødvendigt. Her har jeg noteret mig, at der sker pixelering, 
så der ikke er persongenkendelighed. Telefonisk har vi fået oplyst, at også det 
pixelerede materiale slettes efter registrering af personantal. 
 
Samlet er det min vurdering, at den pågældende overvågning er lovlig.” 
 

På mødet var der enighed om at acceptere uddybningen fra Peter Bøgelund. Diskussionerne 

omkring dataopsamlingen kunne være undgået, hvis kommunen fra første færd havde 

orienteret mere detaljeret om systemet.     

Andet: 

• Møde med samarbejde mellem foreninger den 29/8. Indbydelse udsendt af Gry til alle 

foreninger. 

• GDPR-seminar den 24/5: Slides fra mødet vil blive udsendt. Se evt. 

https://maalov.dk/persondatapolitik.html for inspiration. 

• Måløv idrætspark vil få en kombineret ”hæng-ud” og parkour plads samt et klatretårn på 

skråningen mellem de to haller. 

5. Økonomisk oversigt ved kassereren 

 
Der er ikke sket meget med økonomien i sommerperioden, og kassereren arbejder som nævnt med at 
overtage BMSI’s konto. Der er foreninger som ikke har indbetalt kontingent, og så snart kassereren har 
en specifikation vil han rykke de pågældende.  

6. Optagelse/udmeldelse af foreninger 

 
Intet at bemærke. 

7. Eventuel oprettelse af en Aktiv- eller Ungepris  

 
Vi vil fortsat gerne have synlighed på denne pris ved at få den uddelt ved uddelt ved den store 
nytårsfest. Vi skal sikre at prisen ikke kolliderer med de øvrige priser uddelt ved den lejlighed. 
 
Prisen skal heller ikke kollidere med BMSI’s Ildsjælspris. Spørgsmålet blev rejst om de to priser skal 
kombineres til én?  

8. Eventuelt – herunder dato for næste møde 

 
Næste møde er som tidligere aftalt onsdag den 22. november kl. 18:30 (med spisning kl. 18:00). 
 
Det blev besluttet at repræsentantskabsmøde afholdes mandag den 25. februar 2019.   
  
   


